
De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Vooral in onze dorpen wordt op een goede manier gebruik gemaakt van kroonringen voor het 
verzamelen van de plastic afval in zakken voor de ophaalronde van Saver. Wat wij vernemen is dat 
Saver erg tevreden is over de snelheid waarmee zij het afval kunnen ophalen; zeer efficiënt. Door 
contactpersonen, in samenwerking met de lokale schooncoach, wordt goed gemonitord of zakken niet 
te vroeg worden weggehangen en daar wordt ook succesvol op geacteerd. Kortom, de kroonringen 
functioneren in ieder geval in de dorpen perfect. Dat de zakken dankzij de kroonringen niet 
wegwaaien of stuk gaan, draagt er tevens aan bij dat er geen zwerfvuil ontstaat en zorgt dus indirect 
ook voor een schonere leefomgeving.

Nu de hoeveelheid plastic afval almaar toeneemt is er op sommige plekken behoefte aan extra 
kroonringen. Na een aantal jaren moeten ook op sommige plekken kroonringen, die stuk gegaan zijn, 
worden vervangen. Daarnaast breiden de dorpen ook uit met nieuwe wijkjes en in de buitenwijken en 
het buitengebied kan het systeem nog worden geoptimaliseerd door hier en daar een ring te 
verplaatsen of bij te plaatsen.

Wij hebben vernomen dat de Wethouder heeft toegezegd dat ringen, die in de stadswijken worden 
verwijderd waar het systeem niet altijd even goed werkt, naar de dorpen zullen gaan, aangezien daar 
dus vraag is naar meer ringen. Tot op heden is aan deze toezegging geen gehoor gegeven. We 
hebben begrepen dat er in Wouw op dit moment dringend een behoefte is aan 50 st nieuwe 
kroonringen. Ook vanuit andere dorpen bereiken ons dergelijke signalen.

De VLP-fractie heeft hierover enige vragen:

1. Deelt u onze mening dat kroonringen, bij juist gebruik, een meerwaarde hebben bij het 
aanbieden en ophalen van het plastic afval door Saver? Graag een toelichting.

2. Deelt u onze mening dat het gebruik van kroonringen, bij juist gebruik, het zwerfafval doet 
verminderen? (minder wegwaaiende en/of stuk gaande zakken). Graag een toelichting.

3. Deelt u de mening dat het systeem van kroonringen, in tegenstelling tot in enkele stadswijken, 
prima functioneert in de dorpen? Graag een toelichting over de dorpen/wijken waar het wel en 
waar niet werkt en wat u daaraan doet/gaat doen.

4. Bent u bereid het tekort aan kroonringen op plekken waar het prima functioneert (zoals in de 
dorpen) aan te vullen naar behoefte? Graag een toelichting.
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Ja, bij correct gebruikt hebben de kroonringen een meerwaarde.
2. Dit is deels het geval. Kroonringen zorgen voor minder wegwaaiende zakken. Echter kan een 

opgehangen zak makkelijker scheuren omdat het volledige gewicht meerdere uren aan de 
lussen hangt.

3. Ja, in de dorpen werken de kroonringen beter dan in de kern Roosendaal. Dit komt wellicht 
vanwege de hechtere gemeenschappen en hoge sociale controle. Op de plaatsen waar 
kroonringen niet werken worden deze verwijderd en worden ze hergebruikt in de dorpen. Er 
worden echter minder kroonringen verwijderd dan dat er in de dorpen nodig blijken te zijn. 
Daarom zijn er extra kroonringen besteld.

4. Ja, zie het antwoord op vraag 3. Voor de dorpen zijn inmiddels voldoende kroonringen besteld. 
Deze worden op korte termijn geleverd.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder drs. C.F.G.R. (Klaar) Koenraad


